



### After All by Élitis

From the Kandy collection, this washable vinyl wallpaper on paper backing features a mural painting inspired by Bollywood street art. Full panoramic: 3 m x 3 m.

这款以纸为背衬的可洗涤的乙烯基墙纸属于Kandy系列，是一幅灵感源自宝莱坞街头艺术的壁画。标准尺寸，长3米，宽3米。

[www.elitis.fr](http://www.elitis.fr)

## BOHEMIAN CHIC 波西米亚风

Bend the rules and add hippie flair to your abode.  
 打破规则的束缚，为住所营造嬉皮风情。



### Olodum by Corsi Design Factory

This vase from the intriguing Nativocampana collection is named after a deity from the Afro-Brazilian Candomblé religion and is inlaid with delicate leather petals that form seed-like compositions.

这款花瓶属于Nativocampana系列，以非洲—巴西康董布雷教的神的名义命名，皮革制成的花瓣镶嵌在花瓶中，构成种子的形状。

[www.corsidesign.it](http://www.corsidesign.it)

### Panier by Chevalier Édition

Hand-knotted in Nepal, this colourful range of asymmetrical rugs in wool and/or silk by American designer Stephen Burks is inspired by African basket-weaving and is available in three different sizes.

这款图案不对称的地毯由美国设计师Stephen Burks设计，在尼泊尔手工编织而成，原料是棉花和丝绸，灵感源自非洲的篮子编织技术，有不同尺寸供选择。

[www.chevalier-edition.com](http://www.chevalier-edition.com)

